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2010D40841 LIJST VAN VRAGEN – BEGROTINGSSTAAT 
INFRASTRUCTUURFONDS 2011 

1 
Wat zal het effect zijn op de budgetten van het Infrastructuurfonds (IF) van 
de maatregel uit het regeerakkoord om het Fonds Economische Structuur-
voorziening (FES) niet te voorzien van additionele voeding? 

2 
Zult u bij het onderzoek naar de onderdoorgang bij Didam, anticiperend 
op de toekomstige spooruitbreiding, ook de mogelijkheid van een 
onderdoorgang die geschikt is voor twee sporen betrekken? 

3 
Om welke reden verloopt de realisatie van overnachtingshaven Lobith en 
van de nieuwe sluizen bij de Kreekrak, Volkerak, Lemmer en Delfzijl zo 
traag? 

4 
Op welke wijze wordt de vijfhonderd miljoen euro extra uit het regeerak-
koord verdeeld over spoor en wegen? 

5 
Welke extra kosten voor geluidsschermen zijn noodzakelijk om de 
snelheidsverhoging naar 130 km/uur op de autosnelwegen, die is 
aangekondigd in het regeerakkoord, mogelijk te maken? 

6 
Op welke wijze zullen de kosten van de IJmeerverbinding, waarvan de 
MKBA nu innovatief wordt aanbesteed, in een later stadium worden 
gedekt? 

7 
Staat het begrip «belegde ruimte» in het Fonds Economische Structuur-
versterking gelijk aan het begrip «juridisch verplicht»? Zo nee, wat is 
inhoudelijk het verschil tussen beide termen? 

8 
Op welke wijze is, gelet op de verplichtingen die voortvloeien uit de 
voorschriften van de International Civil Aviation Organization, voorzien in 
het op niveau brengen en/of houden van de calamiteiten- en reddings-
voorzieningen op zee bij de eilanden Bonaire, Sint Eustatius en Saba? 

9 
Kunt u een overzicht geven van de vrije ruimte binnen het infrastructuur-
fonds tot 2020 per beleidsartikel, zowel inclusief als exclusief de afspraken 
in het regeerakkoord? 

10 
Kunt u een overzicht geven van de totale financiële omvang van de 
opgave voor waterveiligheid per jaar van 2010 tot 2025 en daarbij de 
dekking vanuit zowel de reguliere begrotingsmiddelen als het Fonds 
Economische Structuurversterking betrekken? 

11 
Welke consequenties heeft de afspraak uit het regeerakkoord met 
betrekking tot het Fonds Economische Structuurversterking voor de 
uitgaven ten behoeve van waterveiligheid tussen 2015 en 2020? 
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12 
Kunt u een overzicht geven van projecten uit het MIRT-projectenboek, 
waarvoor een verkenning of planstudie loopt, die niet geheel of gedeel-
telijk kunnen worden gefinancierd uit het Infrastructuurfonds en waar 
aanvullende middelen of verlenging van het MIRT tot 2028 voor financiële 
dekking zouden moeten zorgen? 

13 
Welke mijlpalen en resultaten zijn er met betrekking tot het beheer en 
onderhoud van het spoor in 2011? 

14 
Kunt u de kostenoverschrijding van het project A1/6/9 toelichten? 

15 
a. Waar komt het bedrag van 65 miljoen euro, dat is ingeboekt op 

Beheer en Onderhoud (ad 24), na herschikkingen binnen het 
Infrastructuurfonds, werkelijk vandaan? 

b. Hoe zijn de 65 miljoen euro aan besparingen op beheer en onder-
houd opgebouwd en welke maatregelen worden hiervoor genomen? 

16 
Wat betekent de vervroegde schuldaflossing door ProRail, vanuit het 
beschikbaar gekomen superdividend, voor de dekking van toekomstige 
uitgaven voor het Programma Hoogfrequent Spoorvervoer? Zal dit er toe 
leiden dat ProRail hiervoor nieuwe leningen dient aan te gaan? 

17 
Op welke wijze en met welk budget wordt de Kustlijnhandhaving versterkt 
gezien het feit dat uit pagina 19 van de begroting van Verkeer & Water-
staat blijkt dat de huidige inspanningen op het gebied van zandsuppletie 
nog niet voldoende zijn? 

18 
Welke kosten zijn gemoeid met de maatregel om de primaire rijkswaterke-
ringen voor honderd procent te laten voldoen aan de eisen van de Wet op 
de waterkeringen? Welk bedrag heeft u hiervoor reeds ingeboekt in het 
Infrastructuurfonds? 

19 
Om welke reden geldt, voor het voldoen aan wettelijke termijnen voor het 
verlenen van vergunningen door Rijkswaterstaat in het kader van de Wet 
verontreiniging oppervlaktewateren, Wet bodembescherming, Wet beheer 
rijkswaterstaatswerken, Onteigeningswet en Wet op de waterhuishouding, 
geen streefwaarde van honderd procent? Om welke reden is deze 
streefwaarde lager dan de norm en per wanneer verwacht u dat streef-
waarde en norm overeen zullen komen? 

20 
Is het budget van het Hoogwaterbeschermingsprogramma toereikend om 
alle in de tweede toetsing onvoldoende bevonden primaire waterkeringen 
weer op niveau te brengen? Zo nee, hoe groot is het tekort? 

21 
Is het waar dat er nog geen financiële dekking bestaat voor de maatre-
gelen die voortvloeien uit het Hoogwaterbeschermingsprogramma en die 
voor 897 miljoen staan geraamd in het projectoverzicht behorende bij 
11.03.01? 
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22 
Is het waar dat het bedrag van 331 miljoen euro in het projectoverzicht 
behorende bij 11.03.02 nog niet is ingeboekt? Hoe verklaart u dit en 
wanneer verwacht u dit alsnog te doen? 

23 
Wanneer zijn naar verwachting alle maatregelen uitgevoerd, die zijn 
voorzien in het Schelde-estuarium en voortvloeien uit het Scheldeverdrag 
Ontwikkelingsschets? 

24 
Betekenen de aflopende waarden op de uitgavenpost 12.02.04 Groot 
Variabel Onderhoud dat deze post langzamerhand wordt afgesloten en dat 
hier geen geld meer voor nodig is in de toekomst? 

25 
Is in het kader van efficiencyverbetering en betere afstemming en 
communicatie overwogen om het aantal verkeerscentrales (nu zes) te 
reduceren? Zo nee, om welke reden niet? Zo ja, wat was de uitkomst? 

26 
Kunt u een overzicht geven van de budgetspanning voor beheer en 
onderhoud op de diverse beleidsartikelen? Hoe verklaart u de voortdu-
rende budgetspanning bij het beheer en onderhoud en het inlopen van 
achterstanden ten opzichte van de normen? Wat zijn concreet de tekorten 
per artikel per jaar in de periode 2011–2015? Wat zijn de overschotten op 
artikel 13.02 in de periode 2015–2020 per jaar (blz. 50)? 

27 
Welk bedrag is er beschikbaar voor het MeerjarenPlan Ontsnippering 
(ecoducten)? Is dit voldoende om de doelen van het MeerjarenPlan 
Ontsnippering te realiseren? 

28 
Wordt het servicepakket «Meer veilig en Meer vlot», dat in 2011 afloopt, 
op enigerlei wijze voortgezet? 

29 
Zijn er financiële tegenvallers te verwachten na afronding van het 
onderzoek naar de kwaliteit van betonnen viaducten en bruggen? Zijn 
hiervoor reeds bedragen ingeboekt? Zo ja, waar zijn deze terug te vinden? 

30 
Op welke wijze wordt het investeringsprogramma Duurzaam dynamisch 
VerkeersManagement ingezet om de benutting van de wegen in file top-50 
te verbeteren? 

31 
Waaruit bestaat de proef met sturend verkeersmanagement op de Ring 
Amsterdam waarvoor vijftig miljoen euro is uitgetrokken? Welke unieke 
en/of noodzakelijke informatie moet deze proef opleveren? 

32 
Om welke reden heeft de spoedaanpak A28 Utrecht-Amersfoort tot extra 
kosten geleid? Gaat het hier om het naar voren halen van middelen of zijn 
er daadwerkelijk hogere kosten? Wanneer is de Kamer over deze extra 
kosten geïnformeerd? 
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33 
Wat wordt bedoeld met de projectomschrijving «Kleine projecten / 
Afronding projecten» in het projectoverzicht behorende bij 12.03.01 en 
hoe is de grote stijging van de kosten op deze post te verklaren? 

34 
Om welke reden zijn in het projectoverzicht behorende bij 12.03.02 en 
12.05.02 geen jaartallen opgenomen bij het project «A12/A15 Bereik-
baarheid regio Arnhem-Nijmegen» voor het Tracébesluit en de uitvoe-
ringsperiode? Blijft u er naar streven in de periode 2011/2012 een 
Tracébesluit voor dit project te nemen? 

35 
Zijn er met betrekking tot kostenoverschrijdingen verschillen 
waarneembaar tussen projecten die een traditioneel aanbestedingstraject 
doorlopen en projecten die zijn gebaseerd op het principe van publiek-
private samenwerking? Zo ja, zijn deze verschillen significant? 

36 
Op welke wijze is de groei van het budget voor kleine infrastructurele 
projecten en overige projecten in artikel 13.02.05 te verklaren? Zijn met 
deze post ook investeringen in het kader van het Programma Hoogfre-
quent Spoorvervoer gedekt? 

37 
Kunt u een overzicht geven van de bestedingen in de afgelopen vijf jaren 
aan kleine infrastructurele projecten op het spoor? 

38 
Blijven onderbestedingen van de afgelopen jaren op het budget voor 
kleine infrastructurele projecten en overige projecten beschikbaar voor 
nieuwe kleine infrastructuur? Waar is dit terug te vinden in de begroting 
van het Infrastructuurfonds? 

39 
Om welke reden is, van alle productartikelen uit de begroting Infrastruc-
tuurfonds 2011, de budgetflexibiliteit op productartikel 13 «Spoorwegen» 
verreweg het laagst? Hoe verklaart u dat 96 procent van de begrote 
uitgaven ten behoeve van het spoor juridisch verplicht zijn, terwijl slechts 
37 procent van de begrote uitgaven voor het Hoofdwegennet en slechts 
24 procent van de uitgaven voor het Hoofdvaarwegennet juridisch 
verplicht zijn? 

40 
Is er in de begroting rekening gehouden met het gebrek aan doeltref-
fendheid afgelopen winter bij Prorail, gezien de perikelen van afgelopen 
winter en de excessief hoge salarissen, welke inmiddels door u onder de 
loep zijn genomen? 

41 
Hoe plaatst u de verhoging van de bijdrage aan ProRail voor beheer en 
instandhouding op het spoor, zoals opgenomen op pagina 130 van de 
Verticale Toelichting Miljoenennota 2011, in het licht van het gebrek aan 
doeltreffendheid afgelopen winter en de excessieve salarissen bij ProRail? 

42 
Is er reeds effect merkbaar van de overgang van inspanningsverplichting 
naar resultaatverplichting bij ProRail? 
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43 
Heeft u al een bestemming voor het aanbestedingsresultaat van ProRail? 

44 
Kunt u een overzicht geven van alle aanbestedingsmeevallers van de 
afgelopen jaren op het project Vleuten-Geldermalsen? Zijn er ook 
scopewijzigingen geweest in dit project? Zo ja, welke? 

45 
Om welke reden is bij Amsterdam RAI en de Utrechtboog gekozen voor 
een zettingsvrije plaat? In hoeverre zijn de ervaringen met onder meer de 
geluidsproductie op het tracé van de HSL-Zuid in deze keuze meege-
nomen? 

46 
Om welke reden worden de extra kosten voor Openbaar Vervoer Schiphol 
Amsterdam Almere Lelystad (OV SAAL) ten laste gebracht van het budget 
voor beheer en onderhoud? Heeft dit een extra effect gehad op de 
budgetspanning van de post Beheer en Onderhoud? 

47 
Kunt u nader toelichten welke maatregelen vallen onder het begrip 
«treinendeel» en welke niet? Is het budget voor realisatie van het 
«niet-treinendeel» van het Nieuwe Sleutel Project Arnhem-Centraal, gelet 
op het gekozen ontwerp, wel toereikend? Zo nee, wie draagt de 
meerkosten ten opzichte van het oorspronkelijke budget? 

48 
Wat is de stand van zaken ten aanzien van station Keukenhof en wat zijn 
de mijlpalen voor dit nieuwe station in termen van de start en afronding 
van de planstudie, het aanleg- en subsidiebesluit en de oplevering? 

49 
Wanneer worden de belangrijkste onderdelen van het project Rotterdam 
Centraal Station opgeleverd? 

50 
Wanneer worden de onderdelen van de Hanzelijn opgeleverd en in 
gebruik genomen? 

51 
Hoe moet het «breed draagvlak» voor de voorkeursvariant «maatwerk 
6/6» in het Programma Hoogfrequent Spoorvervoer gezien worden, 
gezien de protesten van provincies en gemeentes? 

52 
Op welke maatregelen doelt u als u spreekt over het oplossen van 
knelpunten op de lijnen tussen Arnhem, Doetinchem en Winterswijk? 

53 
Wordt het spoor tussen Heerlen de Kissel en Herzogenrath ook geëlektrifi-
ceerd met het oog op de snelle treinverbinding Sittard-Aken? 

54 
Is de aangekondigde vertraging van het project Rotterdamse Baan 
(Haaglanden/Den Haag) in verband met discussie over de aansluiting 
Ypenburg nog te voorkomen indien daarover spoedig een besluit wordt 
genomen? 
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55 
Kunt u -gezien het feit dat in de begroting geen garanties zijn opgenomen 
waaruit blijkt dat bezuinigingen niet zullen neerslaan op het onderhoud 
van vaarwegen- garanderen dat de toezegging aan de Tweede Kamer en 
het Centraal Overleg Vaarwegen omtrent het inlopen van achterstallig 
onderhoud in 2016 zal zijn nagekomen? 

56 
Hoe staat u -gezien het feit dat de binnenvaart niet is terug te vinden in de 
begroting- tegenover de binnenvaart? Deelt u de mening dat de binnen-
vaart een grote rol kan spelen bij het oplossen van de grote logistieke 
uitdagingen waar Nederland voor staat? Welke acties zullen er komende 
jaren ondernomen worden om de modal shift naar binnenvaart te 
bevorderen? 

57 
Om welke reden wordt het budget voor beheer en onderhoud van de 
hoofdvaarwegen in 2011 en 2012 fors verlaagd, terwijl er tegelijkertijd 
sprake is van voortdurende budgetspanning en een toename van de 
kosten voor beheer en onderhoud? Wanneer zijn de audits, die in dit kader 
worden uitgevoerd, afgerond? 

58 
Kunt u de prestaties in termen van de passeertijd, de tijd die het kost voor 
schepen om sluizen en bruggen te passeren, uitsplitsen naar kunstwerken 
waarbij sprake is van achterstallig onderhoud en kunstwerken die in 
goede staat van onderhoud verkeren? Is het waar dat de streefwaarde 
voor 2011 bij deze laatste groep 99 procent van de norm bedraagt? 

59 
Kunt u de nieuwe afspraken over de Fries-Groningse kanalen vóór het 
notaoverleg MIRT in december aan de Kamer doen toekomen? 

60 
Wat wordt exact bedoeld met het begrip «duurzaam» in de verduurzaming 
van Nederlandse havens? 

61 
Wat is de verklaring voor de stijging van het budget met 95 miljoen euro 
voor fase 2 van de modernisering van de Maasroute toelichten? 

62 
Wat is de verklaring voor de stijging van het budget met tien miljoen euro 
voor de Verruiming vaarweg Eemshaven-Noordzee? 

63 
Wat is, gezien de controversiële status van productartikel 17.04 Anders 
Betalen voor Mobiliteit en het feit dat in de Kamer draagvlak voor dit 
project ontbreekt, de redenering achter de reservering van 420 miljoen 
euro voor dit project in de periode 2011–2015? 

64 
Is het waar dat de 420 miljoen euro die is gereserveerd voor het project 
Anders Betalen voor Mobiliteit in lijn met de aankondiging op pagina 132 
van de Verticale Toelichting Miljoenennota volledig vrijvalt ten gunste van 
de sectoren water, spoor, wegen en vaarwegen? Zo nee, wat is dan de 
bestemming van deze gelden? Zo ja, op welke wijze wordt dit bedrag over 
de genoemde sectoren verdeeld? 
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65 
Welk bedrag (totaal en per jaar) is indertijd afgeboekt van het IF, toen 
besloten werd rekeningrijden in te voeren? 

66 
Kunt u de discrepantie toelichten ten aanzien van de post «18.06 Externe 
veiligheid», waar een bedrag van 9,4 miljoen euro als «bestuurlijk 
gebonden» is getypeerd, terwijl volgens de tekstuele toelichting onder 
aan de pagina deze middelen «beleidsmatig gebonden» zijn, en op post 
«18.07 Mobiliteitsonafhankelijke kennis en expertise» waar volgens de 
tabel de middelen van 42 duizend euro «beleidsmatig verplicht» zijn 
terwijl de toelichting bovenaan pagina 98 suggereert dat deze middelen 
«bestuurlijk gebonden» zijn? 

67 
Wat zijn de consequenties van de maatregel uit het regeerakkoord om het 
Infrastructuurfonds niet te voorzien van additionele voeding uit het Fonds 
Economische Structuurversterking? Kunt u dit voor de periode 2011–2028 
per jaar en per beleidsartikel uiteenzetten? Zal dit leiden tot een kleiner 
Infrastructuurfonds? Op welke wijze zal het Infrastructuurfonds in de 
toekomst gevoed worden zonder additionele voeding uit het Fonds 
Economische Structuurversterking? 

68 
Kunt u aangeven hoe, in de tabel «budgettaire gevolgen van de 
uitvoering», de post «19.10 T.l.v. FES» doorloopt na 2015, specifiek voor 
de periode 2016–2020? 

69 
Wordt rij 19.10 in de tabel «budgettaire gevolgen van de uitvoering» 
gecorrigeerd door het nieuwe regeerakkoord of blijven de getallen 
ongewijzigd? 

70 
Wordt rij 19.09 in de tabel «budgettaire gevolgen van de uitvoering» 
gecorrigeerd door het nieuwe regeerakkoord of blijven de getallen 
ongewijzigd? 

71 
Waar wordt het bedrag van 37 miljoen euro, dat is gereserveerd voor het 
project Anders Betalen voor Mobiliteit, precies aan uitgegeven? Welk deel 
van dat bedrag zal er in 2011 vrijvallen nu het kabinet het project Anders 
Betalen voor Mobiliteit heeft geschrapt? 

72 
Maken de begrote bijdragen in de tabel «Uitsplitsing bijdrage FES», met 
een totaal van 5,95 miljard euro voor de periode 2011–2015, deel uit van 
de zogenaamde «belegde ruimte» in het Fonds Economische Structuur-
versterking? Zo nee, welk gedeelte en welke projecten maken wel deel uit 
van de belegde ruimte in het FES? 

73 
Kunt u toelichten waar de gelden op de post 12 «Spanning BenO» 
vandaan komen? 

74 
Kunt u toelichten waar de gelden op de post 18 «Spanning BenO» 
vandaan komen? 
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75 
Wat wordt bedoeld met de zin «Door het egaliseren blijft het budget t/m 
2020 gelijk, maar wordt het budget over de gehele planperiode nagenoeg 
gelijk» onder ad. 7a in de begroting? 

76 
Kunt u toelichten waar de gelden voor post 11 «Dekking PHS» vandaan 
komen? 

77 
Kunt u toelichten van welke post de gelden bij post 13 «Spanning BenO» 
komen? 

78 
Is het u bekend of er vervoersautoriteiten zijn die interesse hebben 
getoond in het concept Superbus?
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